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1- Visitors to America are immediately struck by the tremendous numbers of 

automobiles filling the highways and crowding the city streets. The 

automobile, which has transformed the American way of life, is the most 

indispensable workhorse of the family. During the week, the father drives it to 

his job in the city, alone, or in a “car pool” arrangement with several of his 

fellow workers. When he leaves it at home, his wife uses it constantly to do 

errands, to haul groceries, to drive children to lessons or appointments, to 

shops or swimming pools. On weekends, the family drives out to the country 

for a picnic lunch or may take a trip of several hundred miles. On vacations, no 

corner of the country is beyond the family’s reach. 

2- All of America has felt the changes, which came with the automobile and 

with the network of highways that have been built to serve it. Farmers, who live 

far from their neighbors, are no longer isolated. Tractors of the work of the 

many farmlands they cannot afford to hire, Trucks carry their products to 

market, to storage elevators or to railroads. 

3- Traffic jams in cities and along the approaches to cities, especially at 

morning and evening rush hours and at the start and end of weekends, are 

difficult problems. How to find out enough parking space in the cities, even 

with underground parking lots and many-storied “pigeonhole” parking 

structures in another. More highways and wider ones are needed as fast as 

they can be built. 



 

 

أعداد هائلة من السٌارات تملأ الطرق والازدحام فً شوارع وعلى الفور ضرب الزوار إلى أمرٌكا من قبل 
. صناعة السٌارات، والتً حولت الطرٌقة الأمٌركٌة فً الحٌاة ، هو العمود الفقري الأكثر غنى 1 --المدٌنة 

عنها للأسرة. خلال الأسبوع، والد ٌدفعه إلى وظٌفته فً المدٌنة ، وحدها ، أو فً إطار ترتٌب "سٌارة تجمع" 
العدٌد من زملائه. عندما تترك فً المنزل ، وزوجته انه ٌستخدم باستمرار للقٌام ببعض المهمات، لنقل مع 

المواد التموٌنٌة، لدفع الأطفال إلى الدروس أو المواعٌد، والمحلات التجارٌة أو حمامات السباحة. فً عطلة 
رحلة قد تستغرق عدة مئات من الأمٌال.  نهاٌة الأسبوع، والأسرة وٌدفع بها الى البلاد لحضور غداء نزهة أو

 فً الإجازات، ولا ركن من البلاد بعٌدة عن متناول الأسرة.
كل من أمرٌكا وشعرت التغٌٌرات ، التً جاءت مع السٌارات ومع شبكة من الطرق السرٌعة التً تم  -- 2

م. جرارات لعمل مزارع العدٌد بناؤها لخدمة ذلك. لم تعد معزولة المزارعٌن ، الذٌن ٌعٌشون بعٌدا عن جٌرانه
من أنهم لا ٌستطٌعون تحمل نفقات استئجار، شاحنات تحمل منتجاتها إلى السوق ، والمصاعد التخزٌن أو 

 السكك الحدٌدٌة.
ازدحام المرور فً المدن وعلى الطرق بٌن المدن، وخصوصا فً ساعات الذروة فً الصباح والمساء  -- 3

الأسبوع ، والمشاكل الصعبة. كٌفٌة معرفة ما ٌكفً من مواقف السٌارات فً  وعند بداٌة ونهاٌة عطلة نهاٌة
المدن، وحتى مع مواقف سٌارات تحت الأرض والعدٌد من الهٌاكل طوابق "برج الحمام" وقوف السٌارات فً 

 مكان آخر. وهناك حاجة إلى مزٌد من الطرق السرٌعة وعلى نطاق أوسع منها بأسرع ما ٌمكن بناؤها.

 

 

 

 

 

 

 اختكم :كرٌستاله*

 منتدٌات طلاب جامعة الملك عبد العزٌز

 

 دعواتكم لً بالاتً

 

 ٌاودود ٌاودود ٌاذا اىعسش اىمجٍد ٌافعاه ىما تسٌد

 أسأىل تعزك اىري لاٌساً ومينل اىري لاٌضاً

 وتنىزك اىري ملأ أزمان عسشل أن

 فً امتحان ستٍة واىقدزات تأعيى اىدزجات هاتىفق

 هاوجهد هاىعازفٍه وتثازك فً وقتفتىح ا هاوتفتخ عيٍ

 اىقثىه فً اىماجستٍس هاوتٍسس ى

 ٌااااازب اىعاىمٍـــــــــــــــه

  وىنو مه قاه آمٍـــــــــــه
  

 


